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To: 5.1.2e [ @minvws.nl
Cc: 5.1.2e HERE @minvwsnl]; IEEE @minvws nl]
From: 5.1.2e )
Sent: Fri 6/18/2021 3:33:09 PM

Subject: RE: Stuurgroep VWS-EZK light/ Taskforce

Received: Fri 6/18/2021 3:33:09 PM

Hoi

Korte terugkoppeling:
-voor applikon is dekking lastig, covidmandje niet kansrijk, voor kabinetsformatie maar dan niet zo los maar in breder verhaal.

Voor volgende stuurgroep staan verschillende financieringsvormen (o.a. invest nl) op een rij en wordt besluit voorbereid.

-tf komt nog 4 maal bijeen, waarschijnlijk komen er dus niet veel nieuwe voorstellen bij
-er zit in voorstel ook een van een consortium waar intravacc inzit: |EEEjij daarnaar?
-tav voorbereiden spoor: afgesproken dat wij in een volgende stuurgroep proces kunnen afspreken: beleidskader af (na zomer),
expert/adviesgroep inrichten, toewerken naar besluitvorming in najaar door nieuw kabinet

-vlg week op agenda: 1. Aplikon 2. Dekkingsvoorstellen 3.bespreking met [|EEEREn invest nl [EE oorbereiden
Gr

var:INKED) EEE inven

Verzonden: vrijdag 18 juni 2021 13:30

Aan: 5.1.2e ) JEEH @minvws.ni>
cc: 5.1.2e ) <BEAN @ minvws.nl>

Onderwerp: FW: Stuurgroep VWS-EZK light/ Taskforce

+o EE = de stukken voor de stuurgroep light hierbij nog wat input;
-

BI agendapunt 3. Volgens mij zijn de geschetste stappen passend, zie ook mailconversatie tussen mij .

i |hieronder. Beleidskader op dit spoor is idd gewenst en daar zijn we dus mee bezig (hoop er straks nog ‘0 op te

geven). Ook een onafhankelijk adviespanel/adviesraad met de passende expertise moet ingericht worden inderdaad. Het

adviespanel vanuit innovatieve geneesmiddelen heeft niet de juiste expertise. Lijkt me ook passend om die zaken op

orde te hebben voor we gaan beoordelen dus besluitvorming door volgend kabinet lijkt me passend (ook gezien de

hoogte vd bedragen).
- Mbt agendapunt 4; volgens mij is daar de constatering dat het toch complexer is om voorstellen ikv spoor 1 en 2 te

beoardelen dan vooraf ingeschat. En daarmaast dat de acute fase wellicht voorbij is. het brengt toch minder op dan

vooraf gedacht/ de markt kan het zelf eigenlijk gewoon redelijk goed oplossen op deze sporen. Dus volgens mij
belangrijk(er) om in te zetten op de punten onder agendapunt 5, de toekomst, dan nu willekeurig in te zetten op

initiatieven. Ik denk dat we voorstel onder 4 dus kunnen steunen.

- Mbt agendapunt 5; speciale aandacht blijft denk ik aangewezen, vooral vanwege de noodzaak van afstemming vraag,

aanbod en innovatie. Maar dan kan ook als onderdeel van de nor idslijnen. Mbt de rol van de special envoy vind

ik nog wat lastig in te schatten wat de meerwaarde is; ik hoor arf scene geluiden over zijn rol. Tegelijkertijd
zou hij een mooie rol kunnen nemen in soort schakelpunt tussen overheid en topteam op gebied van vaccins. hij zit nu al

goed in het wereldje en zou daarmee schakelfunctie kunnen vervullen.

Ik probeerdeBER oo te pakken te krijgen voor wat meer context bij eea maar dat is nog niet gelukt. Mocht dat voor 16u wel

lukken en relevant zijn, dan stuur ik nog wat na! Laat me weten als je hier vragen over hebt.

Groet,

Verzonden: vrijdag 18 juni 2021 10:30

Aan: 5.1.2e ) minvws.nl>

Onderwerp: RE: Stuurgroep VWS-EZK light/ Taskforce

0
Dat lijken mij ook de goede punten. Merk dat je een helder kader nodig hebt op basis waarvan je ja of nee kunt zeggen tegen deze

verschillende voorstellen (die allemaal iets van de overheid vragen). Anders worden het mijns inziens arbitraire besluiten en is niet

goed uitleghaar waaromje het een wel en het ander niet (financieel) steunt.

Betrokkenheid Intravacc bij een van de voorstellen kan lastig zijn omdat (schijn van) belangenverstrengeling op de loer ligt. Is

namelijk de enige in dit verband waarmee wij/VWS een directe relatie heeft.

Groet,
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Verzonden: vrijdag 18 juni 2021 09:45

Aan:IEEEJRE @minvws.ni>

Onderwerp: FW: Stuurgroep VWS-EZK light/ Taskforce

Ha, ook voor jou de agenda met annotatie voor stuurgroep light vanmiddag. Gaat EEE heen. Heb jij nog input op

bespreekpunt iv bij agendapunt 3 (betrokkenheid Intravacc)? Volgens mij in algemene zin wel goede punten die er nu staan

(expertgroep inrichten, hee! aon

ERE
me: dekking organiseren).

“PE
dingen mee wil geven dan is dat ook

welkom, dan zal ik het geheel aan meegeven vanmiddag. Groet

van: IEEECNIN EEE minvws.oi>
Verzonden: donderdag 17 juni 2021 17:07

Onderwerp: RE: Stuurgroep VWS-EZK light/ Taskforce

Beste,

En ook per mail de stukken, zie bijlage.

Groeten EXE
512e

---—-Qorspronkelijke afspraak-----

van:RAEI)
Verzonden: donderdag 17 juni 2021 17:06

Onderwerp: Stuurgroep VWS-EZK light/ Taskforce

Tijd: vrijdag 18 juni 2021 16:00-16:45 (UTC+01:00) Amsterdam, Berlijn, Bern, Rome, Stockholm, Wenen.

Locatie: webex

De Stuurgroep light is zonder I Agenda volgt. Maar deze stuurgroep zal met name gaan om procesmatige afstemming en

voorbereiding op Stuurgroep van 25 juni.

Op verzoek om 16 uur.

Stukken in bijlage.


